

26 september 2024

1	Opening voorzitter en vaststelling agenda Aanwezig: Nikki Visser, Henk Heinhuis, Kim van de Poll, Arnoud de Jong, Daniel Caselod, Ben van de Maat en André van Meerendonk (notulen), Afwezig met bericht: Daniel van Til, Robert de Joode, Marco Kuster, Mareille Wals.
2	Notulen en actiepunten vorige vergadering d.d. 30-05-24 Geen opmerkingen Mededelingen Voor alle commissies geldt dat zij vòòr 22-10-2024 een jaarverslag 23/24 en een begroting 24/25 indienen t.b.v. van de ALV van donderdag 21 november. Ingekomen stukken / vragen • KNVB – aktie Discriminatie = kansloos / Ons voetbal = van iedereen Dit bericht doorsturen aan Robert en Jolanda sturen t.b.v. de commissie respect. • KNVB – Week van de scheidsrechter 5 t/m 12 oktober Dit bericht doorsturen aan de JC.
3	Update Jeugdcommissie door André Geen vertegenwoordiging. Daniel heeft bericht aan André gestuurd dat alles prima verloopt.
4	Update Technische Commissie door Daniel • Een aantal teams hadden, aan het begin van het seizoen, nog geen trainer maar deze plekken zijn inmiddels ingevuld. • Frank Duijvis gaat stoppen als lid van de TC. • Het bestuur heeft toestemming gegeven om het Videosysteem VEO aan te schaffen. De aanschaf en het onderhoud zullen binnen de TC nog worden besproken.
5	Update Evenementencommissie door Henk • Henk geeft een toelichting op de evenementenkalender voor het komende seizoen. • Babbels on Tour (zie mail d.d. 250824) Er is gesproken met de betrokkenen om e.e.a. af te spreken. Dax komt zingen op een zaterdagmiddag i.c.m. lotenverkoop.

6	Update Sponsorcommissie door Nikki - Nico en Jan zijn voor de start van de vergadering aanwezig om mede te delen dat ze per 01-01-2025 stoppen als lid van de sponsorcommissie. De lopende zaken zullen zij afhandelen. De overdracht van sponsorzaken zal in overleg met het bestuur moeten plaatsvinden. Er zal in eerste instantie naar opvolgers moeten worden gezocht. Nikki zal in de sponsorcommissie werkzaam blijven en wil graag een overzicht hebben van de lopende sponsorcontracten. Actie: Jan en Nico - Het bestuur zal tijdens de ALV het nieuwe kledingplan presenteren. Er zullen eerst een aantal sets worden besteld zodat er eerst gepast en beoordeeld kan worden. De financiering van het kledingplan zal door het bestuur worden besloten. Actie: Arnoud en Robert - Er heeft overleg plaatsgevonden met de betrokkenen over de nieuwbouw 'Eilanden van Hain'. Er zullen reclame-uitingen komen op de hoeken van ons complex. Hiervoor zal Arnoud overleggen met de sponsorcommissie. Actie: Arnoud - De overgebleven plakplaatjes en boeken van de Plus-actie kunnen worden weggegooid. - De aanmaak van betaalkaarten met daarop sponsornamen is in ontwikkeling bij de kantinecommissie in samenwerking met de sponsorcommissie.
7	Update Vrijwilligerscommissie door Henk Voor de schoonmaak voor de kantine/keuken moet een vaste vrijwilliger worden gevonden. Henk is in gesprek met een mogelijke kandidaat.
8	Update Kantinecommissie door Kim/Henk/Ben - Terugkoppeling ervaringen met de nieuwe koffiemachine (Kim) De eerste reacties over de smaak van de koffie zijn positief. Ook het tempo van het koffie zetten is nu goed. - De schoonmaak van de keuken en bar op maandagochtend is nog niet geregeld. Op dit moment doen Ben en Jos het maar het is de bedoeling dat dat tijdelijk is. Henk is nog op zoek. - Eva Heinhuis is als betaalde kracht gestart en wil graag vaker staan om ervaring op te doen in de kantinewerkzaamheden en in de coördinatie. - Het uitnodigen van elftallen voor de kantinediensten blijkt een goed idee te zijn. De bezetting is nu goed en zelfs de omzet blijkt op te lopen.

9	Update accommodatiebeheer door Ben/Arnoud • Ben is een onderzoek gestart om een warmtepomp aan te schaffen. De besprekingen met VBK zijn gaande en een offerte zal worden aangevraagd. • Er zijn nog twee banken in de maak voor buiten op terras. • In de doucheruimten zijn de kranen vervangen. • Ben onderzoekt via VBK de mogelijkheden om een waterontharder te laten plaatsen in combinatie met een Bosa-subsidie. Ook bij andere bedrijven zal een offerte worden aangevraagd. • Simon Krook heeft het beheer van de sleutels overgenomen van Jan de Jong. Simon zal bekijken of de mensen die sleutels hebben deze wel terecht bezitten. • De officiële opening van het Pannaveld wordt geregeld. Er moet nog wel een naam worden bedacht. • Renovatie bestuurskamer Kim geeft een toelichting op haar plannen met de bestuurskamer. Een paar oude kasten kunnen weg en het geheel moet geschilderd worden, evt. in de kleuren rood/wit. Kim zal haar idee, en de uitvoering daarvan, bespreken met Erik Nielen.
10	Update commissie respect door Robert Geen nieuws.
11	Update commissie IV/ICT door Henk De commissie is volop bezig met de implementatie van Microsoft Office met gebruikmaking van een externe specialist.
12	Update Communicatie – webbeheer door Henk Mareille heeft een overzicht toegezonden van de vele werkzaamheden die ze in de aanloop naar het nieuwe seizoen heeft verricht. Samantha, die Mareille assisteert, is enthousiast over het werk in de commissie maar is door diverse oorzaken niet in staat om haar taken allemaal uit te voeren. Voor wat betreft de komende tijd, als men iets voor de socials of de website heeft, lever het zo compleet mogelijk aan (dwz foto's altijd in jpg) het liefst aan communicatie@sportingkrommenie.nl

13	Rondvraag Geen vragen
14	Sluiting 21.30 uur

Vergaderdata seizoen 2024/2025 – aanvang 19.30 uur:

Donderdag 31 oktober
Donderdag 28 november
Donderdag 19 december
Donderdag 13 februari 2025
Donderdag 20 maart
Donderdag 24 april
Donderdag 22 mei